
برگزاری مرحله دوم رزمایش مؤمنانه
در فدراسیون جانبازان و معلولان

دومین مرحله توزیع بس��ته های معیش��تی و حمایتی 
فدراسیون ورزش های جانبازان و معلولان دیروز انجام شد. به 
گزارش وب سایت فدراسیون ورزش های جانبازان و معلولان، 
در راستای تحقق منویات مقام معظم رهبری درباره رزمایش 
همدلی و کمک مومنانه به نیازمندان و برای اجرای شایسته 
رزمایش »همت جوانانه و کمک مومنانه«، همزمان با لیالی 
قدر و ش��ب ضربت خوردن مولای متقیان حضرت علی)ع( 
پدر یتیمان و مستضعفان، دومین مرحله توزیع بسته های 
معیشتی و حمایتی با همت مسؤولان و کارکنان فدراسیون 

روز سه شنبه بیست و سوم اردیبهشت ماه انجام شد. 

تاریخ مجمع انتخاباتی
فدراسیون تنیس مشخص شد

وزارت ورزش و جوان��ان زمان برگزاری مجمع انتخاباتی 
فدراس��یون تنیس را اعلام کرد. ب��ه گزارش روابط عمومی 
فدراس��یون تنیس، از س��وی وزارت ورزش و جوانان تاریخ 
مجمع انتخاباتی فدراس��یون تنیس مش��خص شد. بر این 
اساس انتخابات فدراس��یون تنیس یکشنبه 11 خردادماه 
99 ساعت 10 صبح در آکادمی فارسی کمیته ملی المپیک 
برگزار می شود. بر این اساس اسامی نامزدهای احراز پست 

ریاست فدراسیون تنیس کشورمان به شرح زیر اعلام شد:
عبدالرضا آریان فر، علیرضا پو رسلمانی، پیمان جعفری طهرانی،  
سیدمحمودرضا حسینی، داوود عزیزی، سیدکامیار کیمیایی 

و سیدرضا میرابوطالبی.

اعلام پروتکل های بهداشتی برای 
برگزاری لیگ فوتبال کره جنوبی

فدراسیون فوتبال کره جنوبی پروتکل های بهداشتی برای 
آغ��از فصل جدید لیگ فوتبال این کش��ور را اعلام کرد. به 
گزارش فارس، فدراس��یون فوتبال کره جنوبی پروتکل های 
بهداشتی مس��ابقات فصل جدید لیگ فوتبالش را منتشر 
کرد که تمام آنها لازم الاجراست. پروتکل های بهداشتی برای 
برگزاری مسابقات فصل جدید لیگ کره جنوبی به شرح زیر 
است: بازی ها بدون حضور تماشاگر، گندزدایی و ضدعفونی 
کردن استادیوم ها پیش از بازی، عدم برگزاری مراسم پیش 
از بازی، ماسک زدن افراد کنار زمین، صحبت نکردن بازیکنان 
از نزدیک با یکدیگر و با داوران، انجام تست کرونا برای تمام 
بازیکنان و مسؤولان، 2 تیم نباید در زمان یکسان به ورزشگاه 
برسند، تب سنجی در لحظه ورود به ورزشگاه، استفاده نکردن 
از بطری آب مشترک، جلوگیری از انداختن آب دهان روی 
زمین، ع��وض نکردن لباس ها آخر بازی و همراه داش��تن 
ماسک تمام حاضران در کنفرانس های خبری. فصل جدید 
لیگ فوتبال کره جنوبی بعد از تعطیلی 2 ماهه به دلیل شیوع 

کرونا هفته گذشته آغاز شد.
 

رونمایی از تندیس زنده یاد
سیامند رحمان در زادگاهش

تندی��س زنده یاد س��یامند رحمان با حض��ور خانواده و 
مسؤولان شهر اشنویه در زادگاهش رونمایی شد. 

به گزارش ایسنا، مراسم رونمایی از تندیس زنده یاد سیامند 
رحمان، قهرمان ارزنده پاراالمپیک ایران و جهان در زادگاهش 
برگزار ش��د. این مراسم با حضور خانواده، فرماندار و جمعی 
از مسؤولان شورای شهر اشنویه برگزار و از تندیس زنده یاد 
سیامند رحمان که به همت عبدالکریم  حسین زاده، نماینده 
نقده و اشنویه، ساخته شده است، رونمایی شد. این تندیس 
در ورودی ش��هر اش��نویه، زادگاه قهرمان ارزنده کشورمان 
س��اخته ش��ده و در پایه آن توضیحاتی درباره قهرمانی ها و 

مدال آوری های این ورزشکار نام آور درج شده است. 

آمریکای بی قدرت
ادامه از صفحه اول

کشوری که با برافروختن شعله های 3 جنگ غیرضروری 
و بی فایده ]افغانس��تان، عراق و سوریه[ هزاران میلیارد دلار 
را سوزاند تا وقتی کرونا می آید، از تهیه  گان پزشکی و حتی 
کیت تست این بیماری عاجز باشد)!( امروز آمریکا به نوعی 
بیماری مبتلا شده که امپراتوری بریتانیا در اوایل قرن گذشته 

به آن مبتلا شد؛ سقوط خودخواسته.
شکست های نظامی پی در پی در غرب آسیا، مهم ترین 
محمل برای پذیرش نظریه سقوط یانکی ها بود اما چنانکه 
انتظار می رفت، در محافل سیاسی آن کشور افراد زیادی مقابل 
این نظریه صف آرایی کردند. مخالفان 2 گروه بودند؛ گروهی 
که این نظریه را به ضرر خویش یافتند و گروه دیگر که به 
طور نظری و استدلالی حاضر به پذیرش این دیدگاه نبودند؛ 
از قضا همین غرب گرایان دارای شناسنامه ایرانی جزو گروه 
دوم بودند. آمریکایی های مقاوم در برابر این نظریه و پیروان 
ایرانی شان، معتقد بودند تجربه صعود و سقوط انگلیس کاملا 
با شرایط آمریکا متفاوت است و مدعی بودند آمریکا سرشار 
از نقاط قوتی است که انگلیس یک قرن قبل، فاقد آن بود. 
جالب آنکه اغلب استدلال ها بر مزیت توان اقتصادی آمریکا 
تکیه داشت که با فاجعه بزرگ ایجادشده توسط کرونا حالا 
شیطان بزرگ دارد به طور ناگهانی این مزیت مهم خویش 
را از دست می دهد. البته فاجعه بزرگ تر وجود جانوری چون 
 ترامپ برای مدیریت این شرایط است؛ فردی که جان انسان ها
- ولو آمریکایی  هم که باشند- برایش هیچ گونه ارزشی ندارد 
و این موضوع موجب شده علاوه بر مشکلات اقتصادی، با مرگ 
تاکنون 85 هزار شهروند آمریکایی و بی احترامی به مردگان 
)با دفن آنها در گورهای دس��ته جمعی یا رها کردن اموات 
کرونایی در کامیون ها تا متعفن شوند( آسیب های روحی و 
اجتماعی شدیدی را هم متحمل شوند و خود وی نیز نگران 

آرای انتخابات نوامبر آبان امسال است.

اخبار

ورزشی

یادداشت

رئیس فدراسیون کشتی می گوید: برای تدوین 
چرخ��ه انتخابی تیم های ملی از نظرات همه 
کارشناسان و اهل فن استفاده کردم تا بهترین و کامل ترین طرح 
نوشته شود. علیرضا دبیر در نشست توضیح کامل چرخه انتخابی 
تیم  ملی برای خبرنگاران، گفت: مربی تیم  ملی حتما نباید قهرمان 
المپیک باشد. من بدون تعارف در کشتی از همه کمتر می فهمم 
اما فوق العاده مشورت پذیر هستم و از همه حتی آنهایی که مخالف 
هستند استفاده می کنم. من نمی توانم مثل خبرنگاران بنویسم اما 
آنها هم حتما نمی توانند مثل من کشتی بگیرند. همه ما به  خاطر 
کشتی دور هم جمع شده ایم و اگر کشتی بالا برود همه ما به آن 

افتخار می کنیم. حتما هر کاری که سروصدا زیاد داشته باشد کار 
خوبی است. من اگر دیکتاتور بودم، چرخه انتخابی را ابلاغ می کردم 
اما چند هفته است که با همه می نشینیم و صحبت های شان را درباره 
چرخه انتخابی می شنویم. دبیر درباره غلامرضا محمدی، سرمربی 
تیم  ملی کشتی آزاد که اقدام به ترک جلسه بررسی چرخه انتخابی 
تیم  ملی کرده بود، گفت: بنا واقعا مشکل شخصی داشت اما یک 
مربی ما واقعا بد رفتار کرد و تعارف هم ندارم. حتما گله مندم و هیچ 
تعارفی هم ندارم و باید حتما جوابگو باشد اما بنا بنده خدا مشکل 
شخصی داشت تا اینکه دیروز آمد و جلسه خوبی هم داشتیم. وی با 
تاکید بر اینکه طرح چرخه انتخابی با کمک کارشناسان تدوین شده 

است، گفت: این طرح خیلی چکش کاری شده و ممکن است ایراد هم 
داشته باشد اما همه سعی ما این بوده بهترین و عادلانه ترین روش 
را با کمک اهل فن تدوین کنیم. رئیس فدراسیون کشتی افزود: اگر 
قرار است یکی به این چرخه انتقاد کند خود من هستم، چرا که مدام 
باید کشتی گیران را به تورنمنت بفرستیم اما به نفع کشتی است و 
من آن را قبول کردم. فشار مالی آن روی من است اما اشکال ندارد 
و قطعا در درازمدت کشتی ما را تکان خواهد داد. اگر دیکتاتور بودم 
بدون آنکه کسی بداند آن را به مجمع می بردم و تصویب می کردم. 
وی بار دیگر ناراحتی خود را از سرمربی تیم  ملی کشتی آزاد ابراز 
کرد و گفت: بله! از دست سرمربی آزاد ناراحتم و اگر ادامه بدهد با 

او قطع همکاری می کنم. وقتی سیس��تم داریم باید همه چیز سر 
جای خودش باشد. در 10 تا 15 سال گذشته چه کسی این همه 
جلسه با خبرنگار و کارشناس گذاشته است؟ این چرخه به خدا همان 
تفکرات مربیان ما است اما ما آن را تبدیل به قانون کردیم. من بنا 
را خیلی قبول دارم و انتخاب های او با درایت بوده است. این چرخه 
هم شباهت زیادی به همان شیوه بنا دارد اما ما سعی کردیم با کمک 
همه کارشناسان چرخه انتخابی را قانونمند و عادلانه کنیم تا دیگر 
کسی نگوید حق من خورده شده است. بنا و محمدی انتخاب های 
من نبودند و وقتی آمدم بر س��ر کار بودند و من هم حکم ش��ان را 
ت��ا المپی��ک زدم. البته هر دو را مخصوصا آقای بن��ا را قبول دارم.

اولتیماتوم دبیر به غلامرضا محمدی:

اگررفتارشراادامهدهدقطعهمکاریمیکنم

جلسه سازمان لیگ کشتی به هفته آینده موکول شد
قرار بود طبق هماهنگی های به عمل آمده اولین جلسه هیات رئیسه سازمان لیگ کشتی امروز با حضور رئیس فدراسیون کشتی، 
رئیس سازمان لیگ، اعضای هیات رئیسه سازمان لیگ و چند تن از پیشکسوتان کشتی به عنوان میهمان جلسه برگزار شود ولی این 
نشست با توجه به لزوم حضور تمام اعضا به دوشنبه هفته آینده 29 اردیبهشت ماه موکول شد. 

بر اس��اس پیش بینی های انجام ش��ده، 
احتمال ش��روع تمرینات تیم های لیگ 
برتری از اوایل خردادماه وجود دارد و پس از 3 هفته مس��ابقات 
فوتبال برگزار می شود اما این موضوع قطعی و تمام شده نیست.
 نوزدهمی��ن دوره رقابت ه��ای لی��گ برتر فوتب��ال در هفته
بیس��ت و یکم به دلیل شیوع و گسترش ویروس کرونا متوقف 
شد و بعد از گذشت چند ماه احتمالات زیادی درباره ادامه یافتن 

مسابقات یا لغو کلی آن مطرح می شود.
ایرج حریرچی، معاون وزیر بهداشت پس از برگزاری جلسه عصر 
دوشنبه با مسؤولان ورزش درباره آخرین تصمیمات اتخاذ شده 
درباره تعیین تکلیف لیگ برتر و لیگ دسته اول فوتبال گفت: با 
توجه به شرایطی که در فوتبال دنیا حاکم است، ما شرایط 3 لیگ 
معتبر بوندس لیگا، سری آ و لالیگا را بررسی کردیم. البته برخی 
لیگ ها در حال ش��روع شدن هستند و برخی هم به طور کامل 
تعطیل کرده اند اما ما این 3 لیگ معتبر آلمان، ایتالیا و اسپانیا را 

مدنظر قرار دادیم.
وی با اشاره به زمان باقیمانده از مسابقات لیگ برتر گفت: با 
توجه به اینکه 9 هفته از مسابقات باقی مانده است ما 3 هفته را 
برای تمرین و 6 هفته را هم برای برگزاری مسابقات در نظر داریم. 
البته به این نکته هم توجه کردیم که لیگ قهرمانان آسیا باید 

مردادماه به صورت متمرکز 
در یک کش��ور برگزار شود 
و لی��گ فصل بع��د هم باید 
بموقع ش��روع ش��ود. ضمن 
اینک��ه بازی های تیم ملی را 

هم در پیش داریم.
معاون وزیر بهداش��ت در 
ادام��ه تاکید کرد: مهم ترین 
نکته ای که ما مدنظر داریم، 
س��لامتی کادر فنی و خود 

بازیکنان است. پیش بینی هایی انجام شده است و یکسری موارد را 
مشخص کرده ایم که اصلا نمی توانیم به سمتش برویم؛ مثل اینکه 

بازی ها با تماشاگر باشد که اصلا امکانش وجود ندارد.
وی ادامه داد: اینکه شرایط بازیکنان چطور باشد، هتل چطور 
باشد، اتوبوس چطور باشد را هم بررسی کردیم. داخل زمین را هم 
بررسی کردیم. در تمرین تماس نزدیک خیلی محتمل نیست اما 
در مسابقه فوتبال نمی شود به بازیکنان گفت با هم درگیر نشوند. 
در این بخش اصولی هست که باید رعایت شود، مثل دست دادن 
و ش��ادی کردن که باید برای آنها تعریف مش��خص ارائه دهیم. 
حریرچی با تاکید بر اینکه فعلا هیچ چیز مشخص نیست، ادامه 

داد: همه این موارد به توافق 
بین وزارت بهداشت، وزارت 
ورزش و س��تاد ملی مبارزه 
با کرونا بستگی دارد که باید 
جوانب را بررسی کنیم و در 
نهایت تصمیم بگیریم. مردم 
هم درخواست هایی دارند که 
باید بررس��ی کنیم. البته در 
بقیه رشته ها تعیین تکلیف 
شده است اما فوتبال شرایط 
متفاوتی دارد. معاون وزیر بهداشت ادامه داد: درباره فوتبال لیگ 
برتر و لیگ دسته اول باید تصمیم بگیریم که پروتکل ها برای این 
رشته نوشته شده است. برای تصمیم گیری همان طور که عرض 
کردم شرایط لالیگا، سری آ و بوندس لیگا را در نظر گرفته ایم و 
تغییراتی را با توجه به شرایط بومی کشور خواهیم داشت. وی تاکید 
کرد: از نظر ما هیچ چیز قطعی نیست. ما و وزارت ورزش شرایط 
را به فدراسیون فوتبال اعلام کردیم، فدراسیون فوتبال خودش 
مستقل اس��ت و می تواند تصمیم بگیرد. به هر حال فدراسیون 
تعهدات بین المللی دارد که باید بر اساس آنها تصمیم گیری کند.
حریرچی افزود: یکی از پیشنهادات این بود که بازیکنان 9 هفته 

در اردو باشند که عملی نیست. این بازیکنان در رفت و آمد هستند 
و هواپیما سوار می شوند و اگر به ویروس کرونا مبتلا شوند ممکن 
است برای تیم دردسر درست شود. فدراسیون فوتبال باید در این 
مورد تدبیر لازم را داشته باشد که اگر یک بازیکن کرونا گرفت 
و تیم را تحت تأثیر قرار داد، از نظر حقوقی تکلیف چه می شود.

وی درباره برنامه زمانبندی امکان شروع تمرین تیم ها گفت: 
ما در چند روز آینده پیشنهاد اولیه خود را خواهیم داشت اما این 
تصمیم منوط به تصویب وزرای بهداش��ت و ورزش و ستاد ملی 
مبارزه با کرونا خواهد بود. ممکن است از اواخر اردیبهشت یا اوایل 
خرداد تمرینات شروع و تا اواسط مرداد تمام شود. این یک فرضیه 
هست و باید سایر مسائل را هم در نظر بگیریم. اینکه ممکن است 
برگزار نکنیم هم محتمل هست اما امکانش کم است. با این حال 
باید ما همه شرایط را بررسی کنیم. معاون وزیر بهداشت در پایان 
با اشاره به تدابیری که برای شروع لیگ در نظر گرفته شده است، 
گفت: به عنوان مثال یکی از تصمیماتی که مد نظر داریم این است 
که کسانی که بالای 65 سال دارند یا اینکه بیماری زمینه ای دارند، 
 کنار تیم ها نباشند. مورد دیگر این است که گواهی سلامت هر

5 روز یکبار از بازیکنان و عوامل گرفته خواهد شد. البته این موضوع 
پیچیدگی های خاص خودش را دارد که باید بررسی همه جانبه 

در این مورد انجام شود.

بررسی احتمالات جدید درباره از سرگیری مسابقات

تمریناتوبازیهایلیگبرترفوتبالازچهزمانیشروعمیشود؟
لیگ برتر

کشتی

   این روزها س�رتان شلوغ است و جلسات متعددی برگزار 
می کنید. خروجی این جلسات چیست؟

با وکیل مان جلسه برگزار می کنیم تا از او مشورت بگیریم. یک 
کارگروه تشکیل داده ایم و لوایح را بررسی می کنیم تا ان شاءالله در 

دادگاه دفاعیه داشته باشیم. 
  دادگاه هم به تعویق افتاد.

بله! روز دادگاه ما به 26 شهریورماه افتاد. البته قرار بود 2۷ شهریور 
باشد اما یک روز زودتر تشکیل می شود. 

  امکان دارد باز هم این دادگاه به تعویق بیفتد؟
تا این لحظه که صحبتی مبنی بر تعویق مجدد نشده است. 

  ب�ه تعویق افتادن دادگاه با توجه ب�ه اینکه زمان زیادی هم به 
المپیک توکیو نمانده، به ضرر جودوی ما نمی شود؟

نه! فقط یک بار به دلیل شیوع کرونا از 20 فروردین موکول شد 
به اواخر شهریورماه. درواقع تنها چیزی که باعث به تعویق افتادن 
این دادگاه شده، شیوع بیماری کروناست و این دیگر دست کسی 

نیست و دنیا با این بیماری درگیر است. 
  همچنان ۳ جودوکار ایرانی علیه ما هستند؟

ما هیچ صحبت و ارتباطی با این 3 جودوکار نداشته ایم. صلاح هم 
نیست که این اتفاق بیفتد. چون آنها اسم شان را به دادگاه داده اند، 

قطعا آن روز در جلسه حضور خواهند داشت. 
  هنوز هم فکر می کنید می توانیم با دفاعیات مان پیروز دادگاه 

شویم؟
کار بس��یار سخت و پیچیده ای شده است. اصلا برد و باختش 
مشخص نیست. همه چیز بستگی به داورانی دارد که برای این دادگاه 
تعیین شده اند. ان شاءالله در آن روز وکلای ما هم تلاش می کنند تا 
دفاعیات خوبی داشته باشند. امیدواریم دادگاه برای ما ختم به خیر 
شود. طبیعی هم هست که کار سخت باشد چون در دادگاه های 

بین المللی ذهنیت ها راجع به ما مثبت نیست. 
  ما را همیشه در این دادگاه ها محکوم کرده اند. 

ما برای باخت پا به این دادگاه نمی گذاریم اما واقعا شرایط سخت 
اس��ت و نمی توان تعیین کرد که کی برنده اس��ت و کی بازنده اما 
حداقل تمام تلاش مان را می کنیم تا دفاعیه خوبی داشته باشیم. 

  شما جایی عنوان کرده بودید رئیس فدراسیون جهانی جودو به 
دنبال مقاصد سیاسی است.

اجازه بدهید درباره این موضوع صحبت نکنم. چون دادگاه هنوز 
تشکیل نشده و هر صحبتی در این زمینه کنیم، در جلسه دادگاه 

علیه ما می شود. 
  گفته شده اگر رأی این دادگاه علیه ایران شود، ممکن است کاروان 
ایران از حضور در المپیک ۲۰۲۱ محروم ش�ود. این صحت دارد؟

فع��لا بحث درباره جودو اس��ت و هیچ پیش بینی ای نمی توان 
کرد. ما باید تمام تلاش مان را انجام دهیم تا پیروز شویم و ادعا های 
آن 3 جودوکار رد شود. طبیعی است کسانی که پناهنده شده  و 
حرف های سیاسی زده اند، یک سری موارد به آنها دیکته می شود. 
متأسفانه چون این ورزشکاران همه چیز را از دست رفته می بینند، 
موارد دیکته شده را به زبان می آورند. خدا کمک کند و مردم هم 
برای ما دعا کنند. ما که فکر می کنیم نتیجه دادگاه برای جودوی 
ایران خیر خواهد بود و تمام تلاش مان را هم انجام می دهیم. به هر 
حال الان فقط به جودو فکر می کنیم و تمرکزمان روی این جلسه 

اس��ت و هر روز هم جلس��اتی برگزار می کنیم. من باید از شخص 
وزیر و معاون ایشان تشکر کنم که برای جودو وقت می گذارند و 
نهایت همکاری را با ما دارند. من نه به  عنوان رئیس فدراسیون بلکه 
به عنوان یک جودوکار باید از وزیر ورزش تشکر کنم که برای این 
موضوع اهمیت قائل است و برای حل وفصل آن وقت می گذارد. خدا 
را شکر همیشه پاسخ من را داده اند و جلسات مختلفی هم برگزار 
کرده ایم. این یعنی همه ما دغدغه مان این است که بتوانیم دفاعیه 
خوبی در دادگاه داشته باشیم و از حقانیت جودوی ایران دفاع کنیم. 

  برگ برنده ما در این دادگاه چیست؟
برگ برنده ما توکل برخداست. خدا را شکر وکیل ایرانی خوبی 
برای این پرونده انتخاب کرده ایم که ایشان چندین سال در مجامع 
بین المللی حضور داشته و به همه موارد کاملا اشراف دارد. اتحاد 
همه ما در این مورد برگ بنده ما است. وزارت ورزش، کمیته ملی 
المپیک، آقای سجادی به عنوان مشاور عالی کمیته و آقای داورزنی 
در جلسات حضور پیدا می کنند که این یک دلگرمی برای جودوی 
ما در این شرایط است. شاید در بعضی جاها اختلاف نظری وجود 
داشته باشد اما در بحث بین الملل، فدراسیون، کمیته و وزارت با 
هم متحد می شوند. ما دنبال ضربه زدن به کسی نیستیم و فقط 

می خواهیم برابر ادعا های غیرواقعی دفاعیه خوبی داشته باشیم. 
  خبر جدیدی دارید که بخواهید مطرح کنید؟

چون موضوع پرونده پیچیده اس��ت، دادگاه این اجازه را به 
ما نمی دهد که از جزئیات و ایمیل هایی که رد و بدل می شود، 
صحبت کنیم. بنابراین اخباری را هم نمی توان ارائه داد. طبیعی 
اس��ت ش��رایط حساس شده و ما هم در داخل به یک سری از 
افراد اعتماد نداریم چون متأسفانه در برخی موارد خیلی سریع 
اخبار انعکاس داده می ش��ود که این وجهه خوبی برای ورزش 
ما نخواهد داشت. سعی می کنیم جزئیات را عنوان نکنیم و اگر 
به زمان دادگاه نزدیک شدیم، خبری قابل گفتن بود، حتما به 

شما اطلاع خواهم داد. 

  در این شرایط کرونایی، شما به چه شکل جودو را رو پا نگه 
داشته اید؟

شرایط برای ما خیلی سخت شده است. تعلیق که بودیم، کرونا 
هم به آن اضافه شد. سعی کردیم در فضای مجازی پویش ها و 
چالش هایی را برگزار کنیم. با وجود این شرایط سخت، با تمام 
رؤسای هیأت های استان ها در ارتباط هستیم و برنامه  های مان را 
هم تدوین کرده ایم. اگر شرایط بهتر شود و ستاد مبارزه با کرونا 
در ورزش اجازه بدهد برنامه های مان را شروع می کنیم. با توجه 
به این شرایط در فضای مجازی تلاش کردیم جودوکارهای مان در 
خانه  شان تمرین کنند و فعال باشند. در این مدت اساسنامه   های 
کمیته و... را مطالعه کردیم و پس از کرونا ان شاءالله برای جودوی 

ایران برنامه خوبی بویژه در بخش پایه خواهیم داشت. 
  سوالی که الان پیش می آید این است که اگر خدای نکرده 
رأی دادگاه علیه ما شود، این همه  انگیزه برای توسعه و پیشرفت 

جودوی ما چه می شود؟
ما نمی توانی��م از الان برای روز بعد دادگاه تصمیم بگیریم. 
جودوی ایران همیش��ه متکی به تک ستاره هایش بوده و روی 
پایه ها کار نکرده است. نتوانسته شرایطی پیش بیاورد که بذری 
بکارد تا چند سال بعد آن را برداشت کند. همیشه تک ستاره ای 
آمده و مدالی گرفته و رفته اس��ت ب��ه طوری که پس از کنار 
رفتن آنها، جودوی ما خالی از س��تاره شده است. اما ما آمدیم 
100 نونه��ال، 50 نوجوان و 50 جوان را زیر نظر گرفتیم و به 
اردو دع��وت کردیم تا بتوانیم آینده خوبی برای جودوی ایران 
داشته باشیم. همین الان بگویند تعلیق جودو برداشته شده و 
شما بروید در المپیک مسابقه دهید، باید با واقعیت کنار بیاییم 
که چهره زیادی در تیم ملی نداریم. در حال حاضر تنها محمد 
بریمانلو را داریم که مدال برنز جهانی دارد و طبیعی است که 
پس از ایشان کار ما سخت می شود. باید قبول کنیم که روی 

سنین پایه کم کار کرده ایم.

آرش میراسماعیلی در گفت وگو  با »وطن امروز« از دادگاه CAS در شهریورماه
 و نقش ۳ جودو کار سابق که می خواهند علیه ایران شهادت دهند گفت 

کشتی3جودوکار
باوطن

چهارشنبه ۲4 اردیبهشت ۱۳99
وطن امروز     شماره ۲9۲6

زهره فلاح زاده: فدراس�یون ج�ودوی ایران این روزها 
 CAS جلسات مختلفی برگزار می کند تا برای دادگاه
که شهریورماه برگزار می شود، راه حلی برای رفع تعلیق 
این ورزش پیدا کند؛ دادگاهی که قرار بود فروردین ماه 
برگزار ش�ود اما به دلیل ش�یوع کرونا به ش�هریورماه 
موکول شد. »وطن امروز« برای کسب اطلاع از آخرین 
وضعیت این فدراسیون با آرش میراسماعیلی، رئیس 

فدراسیون جودوی ایران گفت وگو کرد.
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